
Referat bestyrelsesmøde Skellet 16.04.22  

 

Deltagere: Peter Thorn, Palle Kjær, Anders Stensbøl Christiansen, Axel Jørgensen, Matt Peschcke- Køedt, Misha Fasberg 

Afbud: Trine Mortensen 

 

På baggrund af den triste melding fra Trine om at hun stopper med øjeblikkelig varsel konstituerede bestyrelsen sig selv som 

følger : Micha indtrådte i bestyrelsen. 

 

Formand : Matt Peschcke-Køedt 

Næstformand : Micha J. Fasberg 

Kasserer : Peter Thorn 

Sekretær : Anders S. Christiansen 

Menigt medlem : Palle Kjær 

 

1. Godkendelse af referatet fra sidste møde 

Referatet er godkendt via mail og uploadet til hjemmesiden 

2. Trine stopper ved GF22 men deltager ikke i bestyrelsesmødet i maj eller på GF22. Opgaverne skal fordeles og GF22 skal 

planlægges. Trine er af private årsager udtrådt af bestyrelsen 15.04.22 men tilbyder at hjælpe med overgangen.  

- Trine laver beretning og dagsorden og sender det til bestyrelsen. 

- Peter sender regnskab og budget til bestyrelsen. 

- Matt sender efter modtagelse af ovenstående invitation ud til medlemmerne. 

 

Trine har tilbudt at hjælpe med adm. af hjemmeside og FB side - enten i en overgang til ny adm./bestyrelse eller på lidt 

længere sigt. Dette blev modtaget med tak. 

 

 

3. Vedligeholdelse af vejbomb 

Vi skifter ihvertfald det første bump, og vurderer over påsken om der er andre bump der skal skiftes. Matt iværksætter 

udskiftning når vi er kommet omfanget nærmere - inden GF. 

 

4. Honorar til bestyrelsesmedlemmer 

 

Kontingentfritagelse til bestyrelsesmedlemmer 

GF2016 besluttede at medlemmer af bestyrelsen er kontingentfritaget. Dette gælder ordinære medlemmer af 

bestyrelsen. Bestyrelsen præciserer, at dette gælder for medlemmer som enkeltpersoner og selv om et medlem måtte 

eje flere huse er der kun en kontingentfritagelse.  

 

Honorar til formand og kasser 

Det har igennem mange år været kutyme for at formand og kasser i Grundejerforeningen Skellet modtog honorar for 

deres bestyrelsesarbejde som forventes at være mere tidskrævende end øvrige bestyrelsesmedlemmer. Honorar til 

formanden blev midlertidig fjernet på GF2016 mens honorar til kasser blev fastsat på 1000,- kr årligt.  

 

Beslutning: Vi bibeholder nuværende ordning for honorering/kontingentfritagelse for bestyrelsesmedlemmerne og tager 

ikke dette punkt videre til GF22. 

 

5. Vejene 

Wizer (tidl. Novomatrix) og TDC er endnu ikke færdige med gravearb. i området. Vi udfører selv småreparationer og 

udbedring af huller i vejene. Axel har fået priser på rep. arb. hvilket ville løbe op i omegnen af 150.000 kr. hvilket 

bestyrelsen ikke mener skal bruges på nuværende tidspunkt. Bestyrelsen vil hellere prioritere at spare sammen til en 

større reparation om nogle år. Der afventes også melding om kloakering i området da et sådant projekt vil kræve ny 

asfaltering i en stor del af området. Det blev foreslået - og vedtaget - at vejbudgettet hæves til 50.000 kr årligt for på sigt 

at akkumulere penge til at kunne foretage en større udbedring af vejene. 

 

6. Strandgrunden/Klintevej 53 



Hegn er færdigt. Palle køber planter der kan kravle og forskønne hegnet. Anders og Palle planter. 

 

7. GF22 

Matt, Peter, Palle er på valg til bestyrelsen. Ingen genopstiller. Axel er på valg som suppleant. Genopstiller. Michas plads 

som suppleant er på valg. 

 

8. Eventuelt 

Det store fælles nordkyst kystsikrings projekt er ifølge deres hjemmeside udskudt til at opstarte i 2024. Vores 

strandgrundsnaboer på begge sider har fået lavet kystsikring. Palle undersøger hvorfor naboerne får etableret kystsikring 

nu hvor der ifølge planen er kort tid til at det fælles projekt opstartes. Vores kystsikring er utilstrækkelig i størrelse i 

forhold til naboernes. 

 

Referent: Matt Peschcke- Køedt, 

 

Kommende bestyrelsesmøder  

Maj i Hald: 8. maj kl 12:00  

GF 2022 12. juni 2022 kl. 10:00 på Hundested kro 


